
 

 
  

 

Jeugdraad 5 april 2023 

 

Aanwezig: Wietse, Sofie, Nele, Thatsani, Arne, Yarno, Tibe en Ben. 

Verontschuldigd: Mathieu, Bauke, Annelies, Kobe ,Stijn, Ian, Mattis, Pieter en 

Robin. 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Goedgekeurd! 

 

2. Puntjes van de verenigingen 

a. Lokalen 

i. Grasveldje Joengele 

Ben heeft navraag gedaan bij de technische dienst waarom er ineens een afschutting 

door het grasveldje aan de Joengele loopt. Na nazicht van de perceelsgrenzen blijkt 

nu dat de grens van de Joengele exact op die plek ligt. De verenigingen hebben jaren 

lang gebruik kunnen maken van het grasveldje toen de POM leegstond, maar nu het 

in gebruik genomen is kan dat dus niet meer aangezien het stuk gras achter de draad 

officieel tot de grond van de school behoord. Daar valt dus jammer genoeg niets aan 

te doen. 

 

 

 

 

 

 



 

 

ii. Sleutels 

De nieuwe lopers voor scouts en chiro zijn klaar. Ben vraagt wel 

om de kromme sleutels tegen volgende jeugdraad binnen te brengen, het is niet de 

bedoeling dat die nog gebruikt worden! 

 

Scouts heeft een loper waarmee ze ook bij de chiro binnen kunnen. Ben bekijkt of er 

nog een scoutsloper bij kan komen zodat de algemene weer ingediend kan worden. 

 

iii. Dak Joengele 

Er was budget voorzien in 2024 om het dak van de Joengele te repareren. De 

technische dienst zal het budget verschuiven naar 2023 zodat er sneller gestart kan 

worden met de reparatie. In de maand mei zal het lastenboek goedgekeurd worden 

en kan er gezocht worden naar een dakwerker die de werken kan uitvoeren. We 

hopen ergens in het najaar van 2023 te kunnen starten.  

 

In tussentijd blijft het belangrijk om alle lekken te melden zodat ze lokaal gerepareerd 

kunnen worden in afwachting van de grote werken. 

 

iv. Dampkap jeugdhuis  

De technische dienst is op de hoogte en onderzoekt het probleem. In tussentijd best 

de emmer laten staan. Wordt vervolgd! 

 

v. dB-meter jeugdhuis 

De vaste dB-meter die van JH Phobos kwam is defect en wordt gerepareerd. De tablet 

die er bij hoorde blijkt verdwenen te zijn. In afwachting van de reparatie onderzoekt 

de gemeente of ze een tijdelijk dB-meter kunnen plaatsen, een display met 

geintegreerde microfoon. Eens de vaste dB-meter gerepareerd is zou de tijdelijke 

meter naar de polyzaal beneden kunnen verhuizen. Dan is daar meteen ook een 

meter aanwezig voor fuiven. 

vi. Verstopte wc’s Joengele 

De toiletten in de Joengele raken vaak verstopt. Meestal ligt dat aan het feit dat er te 

veel en verkeerd papier gebruikt wordt. De scouts en Chiro vragen of de wc-

rolhouders in de joengele vervangen kunnen worden door gewone wc-rolhouders. Zij 

beschikken niet over sleutels om de houders aan te vullen waardoor ze al die tijd leeg 

en ongebruikt zijn. 

 

 

 

 



 

 

b. Activiteiten 

Voorbije events: 

- Fuif vd jeugd van vroeger: de schuifdeur van het GC is kapot, geen idee hoe 

dat gebeurd is. Ben vraagt na of de deur intussen in orde is en of er kosten 

zijn. Het was een leuke fuif, maar mindere opkomst dan andere jaren. Er was 

veel volk naar Valtournenche en ook de promo is laat opgestart. Ben merkt op 

dat enkel promo via facebook niet ideaal is, zeker als je een ouder publiek 

probeert de bereiken. 

- Groove-on in het jeugdhuis was heel geslaagd. Ander volk dan gewoonlijk, 

goede muziek, leuke sfeer en heel goeie opkomst. 

 

Aankomende events: 

- 8 april: Transitions in het jeugdhuis op, is volledig uitverkocht. 

- 15 april: goede vrijdag-boitte van Jong VLD in De Serre 

- 21 tot 23 april: 50 uur jeugdhuis De Serre van  

- 22 april: Aspighetti in de namiddag 

- 23 april: Het Hele Dorp  

- 5 mei: afterwork in het jeugdhuis 

- 6 mei: Parkfest en kindernamiddag  

- 5 tot 7 mei: Meifeesten 

 

3. Nieuws! 

a. Adviesvraag speelterrein Sloesveld  

De gemeente heeft een prijsvraag uitgeschreven voor het ontwerpen en plaatsen van 

een nieuwe speeltuin in de wijk Sloesveld, deze moet de oude toestellen die vorig jaar 

werden weggehaald vervangen. Er werden in totaal 5 voorstellen ingediend.  

 

Ben vraagt aan de jeugdraad om de voorstellen te bekijken en een advies uit te 

brengen om toe te lichten welke ontwerpen en/of speelelementen hun voorkeur 

genieten. 

 

Alle ontwerpen worden overlopen en toegelicht door Ben. Op basis daarvan maakt de 

jeugdraad volgende rangschikking: 

 

1. Robinia 

Het ontwerp dat het meest rekening houdt met inclusie, op een toestel na is elk 

toestel inclusief bruikbaar. Dat komt ook de uitstraling van het terrein als 



 

 

inclusieve speeltuin ten goede. De voorgestelde toestellen 

bieden zijn daarnaast ook voor kinderen van verschillende 

leeftijden geschikt. 

 

2. Eibe 

Leuk ontwerp, met voldoende aandacht voor inclusie. De inplanting is echter 

minder geslaagd. Zo wordt er geen gebruik gemaakt van de speelheuvels en 

biedt het memorybord en stelten weinig speelwaarde. De rolstoelwip lijkt wel 

een heel leuk toestel. 

 

3. Kompan 

Meeste waar voor je geld wat aantal toestellen betreft, maar de voorgestelde 

toestellen zijn weinig inclusief. Een aantal toestellen bieden bovendien weinig 

speelwaarde, zoals bijvoorbeeld het kleutertafeltje. 

 

4. Nature Play 

In vergelijking met de andere speeltuinen lijkt deze speeltuin minder toestellen 

en speelwaarde te bieden. De kleine zandzone wordt heel volgepropt waardoor 

die heel druk wordt. De rolstoelwip lijkt geen praktisch ontwerp te zijn. 

 

5. Plant en Houtgoed 

Te weinig rekening gehouden met inclusie, heel natuurlijke speeltuin met weinig 

klassieke speelelementen. De speeltuin ziet er mooi uit, maar de jeugdraad 

twijfelt aan de speelwaarde.  

 

 De jeugdraad schrijft een positief advies, met bovenstaande motivatie.  

 

Op woensdag 26 april om 14u30 organiseert de gemeente ook nog een 

inspraakmoment voor de buurtbewoners. Zij zullen dan ook feedback kunnen 

bezorgen. Die wordt samen met het advies gebruikt om een keuze voor de leverancier 

te maken.  

 

Er komt nog algemene promo voor het infomoment van 26 april, iedereen is welkom! 

 

 

 

 

 



 

 

b. Adviesvraag actualisering vakantiewerking 

Sinds 2019 wordt de vakantiewerking op dezelfde manier 

georganiseerd. Om de werking te actualiseren en efficiënter te maken heeft de dienst 

vrije tijd 3 voorstellen geformuleerd. Deze liggen nu ter advies voor aan de jeugdraad. 

 

1. Regionale tarieven 

Momenteel betalen mensen €7 en €9 per kind per dag als inschrijfkost voor de twee 

soorten speelpleinwerking die de gemeente organiseert. Met de regio is besproken en 

overeengekomen om voortaan een vaste prijs per kind per dag te hanteren in alle 

Druivenstreekgemeenten. Die prijs zou op €8 worden vastgelegd. Voor Hoeilaart zal 

de financiële impact daardoor beperkt blijven.  

De redenering is dat men overal aan dezelfde prijs kan inschrijven en dus kiezen voor 

het speelplein dat de voorkeur geniet, en niet het goedkoopste is. Er zijn geen 

kortingen voor meerdere kinderen uit eenzelfde gezin omdat dat moeilijker te 

communiceren is. Gezinnen die het financieel moeilijk hebben kunnen uiteraard wel 

blijven genieten van kortingen via het sociaal huis en OCMW. 

Om in elke vakantie dezelfde prijs te kunnen hanteren stappen we af van Speelplein 

Plus en Speelplein als 2 aparte werkingen. De werkingskosten worden dan gedeeld 

over alle weken in plaats van geconcentreerd in de kleine vakanties. 

 

➔ De jeugdraad vind het goed idee om een regionaal tarief te hanteren en de 

werkingskosten te spreiden en levert een positief advies af voor dit voorstel. 

 

2. Indexeren van de lonen 

De animatorlonen die begin 2020 geïntroduceerd zijn bestaan uit vaste, ronde 

bedragen. Door dat systeem te hanteren worden geen indexaties doorgevoerd op 

deze lonen. Aangezien er sinds die periode wel al een aantal loonindexaties werden 

doorgevoerd wordt nu voorgesteld om dat ook te doen voor de animatorlonen. Op die 

manier zijn de lonen weer marktconform en hopen we jongeren verder te stimuleren 

om de stap naar het speelplein te zetten.  

 

Concreet zou dat volgende impact hebben op de lonen: 

o €32 stijgt naar €40 

o €61 stijgt naar €70 

o €89 stijgt naar €100 

o €91 staagt naar €105 

 



 

 

Er wordt aangehaald dat jongeren met ervaring in het jeugdwerk 

soms vast blijven steken op de laagste trap omdat ze geen attest 

hebben, wat voor frustratie zorgt. Ervaring in jeugdwerk is echter geen garantie op 

een goede animator. Er is nood aan een duidelijke afbakening, als dat een vage zone 

is creëer je ruimte voor discussie. Het is ook altijd de bedoeling om mensen die op 

cursus gaan te belonen, vandaar het onderscheid tussen de lage en hogere lonen. 

 

➔ De jeugdraad is grote voorstander van een loonindexering. Vooral de laagste 

lonen zijn momenteel erg laag en maken dat jongeren afhaken.  

 

3. Aangaan van samenwerking voor krokus en herfst 

De afgelopen jaren wordt er enorm veel tijd en werk geïnvesteerd in de organisatie 

van de kleinere vakantieperiodes. Het blijkt jaar na jaar en enorme uitdaging om 

animatoren te werven voor deze vakantieperiodes. Er zijn tal van verklaringen 

waarom dat zo is; onder andere vanwege het feit dat de lesvrije week van het hoger 

onderwijs niet samenvalt met de krokusvakantie, maar ook omdat veel jongeren zich 

geen hele week willen engageren als ze maar een week vakantie hebben.  

Ook open lesdagen in het hoger onderwijs, (ski)vakanties, stages en het volgen 

animatorcursussen worden frequent aangegeven als redenen waarom animatoren niet 

beschikbaar zijn. Ter illustratie; afgelopen krokusvakantie stonden meer dan 20 

verschillende mensen 1 of meerdere dagen op het speelplein, velen van hen als gunst 

naar de dienst vrije tijd toe. Vanwege een acuut tekort aan animatoren moest de 

kleuterwerking uitbesteed worden aan een lokale partner. Gezien deze problematiek, 

de werklast en administratie die er voor zowel de personeelsdienst als dienst vrije tijd 

bijkomen is het niet wenselijk om deze kleine vakanties nog volledig in eigen beheer 

te organiseren.  

 

Door een partnerschap aan te gaan kunnen de werklasten verdeeld worden, maar 

houden we als lokaal bestuur wel nog steeds het roer stevig in handen. We blijven het 

aanspreekpunt en blijven toegankelijke en betaalbare opvang organiseren in 

Hoeilaart, voor elke leeftijd. De krijtlijnen en principes blijven onveranderd. Voor 

ouders en inschrijvers verandert er dus niets, enkel de logistieke en administratieve 

werklast waar we met de diensten vaak op botsen worden nu gedeeld met een 

partner. De partner staat in voor de inhoudelijke invulling van het programma en het 

voorzien van begeleiders, de gemeente organiseert de communicatie vooraf en de 

inschrijvingen via de gemeentelijke webshop.  

 



 

 

Eerste simulaties geven aan dat met de combinatie van de 

voorziene werkingskosten en bespaarde loonkosten deze 

samenwerking zou kunnen aangegaan worden zonder nood aan extra middelen. De 

tijd die de administratie bespaard in de zoektocht naar animatoren en opvolging van 

aanwerving is pure winst. 

 

➔ De jeugdraad is voorstander om lokale partnerschappen aan te gaan voor de 

krokus en herfstvakanties. Het is goed dat dit met lokale partners kan 

uitgevoerd worden en dat de inschrijvingen bij de gemeente blijven zodat de 

laagdrempeligheid van de werking bewaakt kan worden. 

 

De jeugdraad brengt een positief advies uit voor wat de drie voorstellen van de dienst 

vrije tijd betreft. 

 

c. Stavaza Jeugdwelzijnswerker  

Nora en Piet zijn deze week gestart als nieuwe jeugdwelzijnswerkers. Zij komen zich 

op de volgende jeugdraad graag eens voorstellen! Een van de projecten waar ze zich 

mee zullen bezighouden is onder andere het Samen Stralen project. Meer nieuws 

volgende maand! 

 

d. Vraag om feedback Doendersbudget Graffiti-project 

Ben brengt verslag uit aan de jeugdraad over het gesprek met de projectindiener en 

de toetsingsgroep/jury van het Doendersbudget. Op vraag van de indiener wordt ook 

de feedback van de jeugdraad gevraagd. 

 

De jeugdraad vind de drie suggesties die al geformuleerd werden goede thema’s. Ze 

zijn helemaal mee in het voorstel om er een inspirerend kunstwerk van te maken en 

geven voorkeur aan de thema’s verbinding en ode aan de vrijwilligers.  

 

Wat de muur betreft gaat de voorkeur uit naar de wandelgang tussen sporthal en 

tennis, of de betonnen wand die de hoek vormt met korte zijde jeugd en de 

wandelgang. 

 



 

 

 

 

Ben bezorgt de feedback aan Treepack, de firma die de plaatsing zal doen. Zij zullen 

op basis van de thema’s geschikte kunstenaars zoeken een 2 a 3 voorontwerpen 

uitwerken. Op die ontwerpen kan de Hoeilaartse bevolking stemmen op zijn favoriet. 

 

e. Indienen aanvragen seizoenskalender infra 

Volgende week wordt er een algemene mail uitgestuurd naar alle clubs en 

verenigingen met de oproep om zaalreservaties door te geven voor jaarlijks 

weerkerende activiteiten. De deadline om data aan te vragen is 15 mei! Niet vergeten 

dus! 

 

4. Werkgroepen en projecten 

a. Nog Tijd Zat-campagne 

Ben heeft de finale voorstellen ontvangen voor de nadar- en herasbanners en de 

affiche en deelt ze met de jeugdraad. Ze zijn heel geslaagd en de jeugdraad is heel 

tevreden met het resultaat. Er worden nog enkele kleine suggesties gedaan, om onder 

andere het Nog Tijd Zat logo iets groter en duidelijker te maken. 

 

Ben geeft de laatste aanpassingen door, waarna we in principe de printklare 

bestanden zullen ontvangen. Met wat geluk kunnen de nieuwe banners een eerste 

keer gebruikt worden tijdens de Meifeesten/Parkfest. 

 

De jeugdraad wil hier graag de nodige ruchtbaarheid aan geven, door onder andere 

en persbericht uit te sturen en ook lokale pers uit te nodigen op de onthulling. 



 

 

5. Varia  

Sofie bezorgt nog info over opbouw- en tapshiften tijdens ’t 

Festival. Afhankelijk van de vergoeding is er wel interesse bij de Jins. Er is die avond 

ook Parkfest, dus weinig reden om naar Tervuren te trekken die dag.. 😉  

 

De losstaande muren op de buitenruimte van de Joengele en de binnengang 

beschilderen kan mits aanvraag. Ook de schilderijen van speelplein die er nog hangen 

kunnen eventueel weg en/of vervangen worden door eigen werken. 

 

Is er bij de inrichting van de buitenruimte Koldam een mogelijkheid om 

vlaggenmasten te plaatsen? Ook bewegwijzering of iets in die aard die toont wat er 

allemaal op de site te doen is zou een meerwaarde zijn. Ben haalt aan dat de 

definitieve inrichting nog zeker besproken zal worden op de jeugdraad en neemt de 

suggestie mee. 

 

 

 


